
UCHWAŁA NR XIII/98/12
 RADY GMINY I MIASTA IZBICA KUJAWSKA

z dnia 29 marca 2012 roku

w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury Rekreacji oraz 
Spraw Socjalnych Rady Gminy i Miasta Izbica Kujawska

Na podstawie art. 21 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990r o samorządzie gminnym – (tekst 
jednolity Dz. U. z 2001 r Nr 142, poz. 1591 z późn . zm.) oraz § 75 ust. 1 Uchwały Rady Gminy i 
Miasta Izbica Kujawska z dnia 30 grudnia 2002 roku w sprawie przyjęcia jednolitego tekstu Statutu 
Gminy i Miasta Izbicy Kujawskiej (tekst jednolity Dz. Urz. z 2003 r., Nr 21, poz.430 z późn. zm)

Rada Gminy i Miasta
uchwala co następuje:

§ 1. Przyjąć sprawozdanie z działalności komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury Rekreacji oraz Spraw 
Socjalnych Rady Gminy i Miasta za 2011 rok jak w załączniku do niniejszej uchwały

§ 2. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia i podlega ogłoszeniu na tablicy ogłoszeń Urzędu 
Gminy i Miasta
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Załącznik do Uchwały Nr XIII/98/12
Rady Gminy i Miasta Izbica Kujawska 
z dnia 29 marca 2012 roku  

Sprawozdanie z działalności komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Rekreacji oraz spraw 
Socjalnych Rady Gminy i Miasta Izbica Kujawska w 2011 roku

Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury i Rekreacji oraz spraw Socjalnych w 2011 roku pracowała w 
oparciu o przyjęty plan pracy Uchwałą  Nr  IV/19/10 z dnia 29 grudnia 2010 roku i  uchwałę  w 
sprawie ustalenia przedmiotu działania komisji.

Komisja odbyła 9 posiedzeń.
W pracach komisji uczestniczyli wszyscy członkowie potwierdzając swój udział podpisem na liście 
obecności. 
Każdorazowa nieobecność została usprawiedliwiona.

Tematem posiedzeń było:
• Spotkanie z dyrektorem Gimnazjum w Izbicy Kujawskiej dotyczące funkcjonowania hali 

sportowej.
• Rozpatrzenie  projektu  wynagradzania  i  premiowania  pracowników  niepedagogicznych 

Gimnazjum im. gen. Augustyna Słubickiego w Izbicy Kujawskiej.
• Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy i Miasta Izbica kujawska za 2010 

rok.
• Rozpatrzenie wniosku pani Dyrektor Zespołu Szkół w Błennie o zwiększenie środków w 

budżecie Zespołu Szkół w Błennie na 2012 rok.
• Rozpatrzenie projektu budżetu na 2012 rok.

Komisja odbyła prace w terenie w n/w jednostkach organizacyjnych:
• Gimnazjum w Izbicy Kujawskiej 
• Miejsko-Gminnym Ośrodku Kultury w Izbicy Kujawskiej.
• Zespole Szkół w Błennie. 
• Przedszkolu Samorządowym w Izbicy Kujawskiej
• Bibliotece Publicznej w Izbicy Kujawskiej. 
• Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej 
• Szkole Podstawowej Nr 1 w Izbicy Kujawskiej 
• Filii Zespołu Szkół w Błennej  - Szkole Podstawowej w Szczkowie

Komisja wydała opinie na temat projektów uchwał:

•  w sprawie zmian w Statucie Gminy i Miasta Izbica Kujawska.
•  w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

dla Gminy i Miasta Izbica Kujawska na rok 2011.
•  w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy i Miasta Izbica 

Kujawska na rok 2011.
• w sprawie zatwierdzenia taryf na zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie 

ścieków.
• w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny określonej przez rzeczoznawcę 

majątkowego przy sprzedaży lokali mieszkalnych najemcom.
• w sprawie przyjęcia planu nad żłobkami i klubami dziecięcymi oraz dziennymi opiekunami.
• w sprawie opłat za świadczenia przedszkola prowadzonego przez Gminę Izbica Kujawska 

wykraczające poza podstawę programową.



• w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.
• w sprawie obniżenia ceny skupu żyta określonej w art. 6 ust. 2 ustawy z dnia 15 listopada 

1984 roku o podatku rolnym, jako podstawę obliczenia podatku rolnego na terenie gminy.
• w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych.
• w sprawie ustalenia opłaty targowej.
• w sprawie zamiaru likwidacji Filii Szkoły Podstawowej w Świszewach.

Komisja przyjęła wnioski dotyczące:

Na posiedzeniu w dniu 27 stycznia przyjęła n/w wnioski:
• Złożenie  sprawozdania  z  działalności  rocznej  przez  koordynatora  gminnych  problemów 

oraz  pracownika  świetlicy  profilaktyczno  -  wychowawczej  w  formie  sprawozdania  z 
udokumentowaniem.

• Zainteresować  się  organizacją  parkingu przy cmentarzu z  ewentualną  zamianą  działek z 
panem Arciszewskim z ulicy Kolskiej na ulicę Cmentarną.

• Zabezpieczyć  środki  w  kwocie  50  tyś  zł  na  wykonanie  dokumentacji  projektowo-
kosztorysowej z ekspertyzą i adaptacją strychu na sale lekcyjne w Gimnazjum.

• Zabezpieczyć środki na zakup dwóch tablic interaktywnych dla Gimnazjum.

Na posiedzeniu w dniu 30 marca przyjęła n/w wnioski:
• Zwiększenie dotacji na rok 2011 dla Miejsko - Gminnego Ośrodka Kultury w Izbicy 

Kujawskiej w kwocie 30 tyś zł dla prawidłowego funkcjonowania komisji.
• Powołanie  instytucji  zarządzającej  Parkiem  Kulturowym  Wietrzychowice  w 

Wietrzychowicach i Gaju, gmina Izbica Kujawska.
• Udzielenie  pełnomocnictwa  w sprawie  zarządzania  i  promocji  Parkiem Kulturowym 

Wietrzychowice w Wietrzychowicach i Gaju, gmina Izbica Kujawska Dyrektorowi Miejsko 
- Gminnego Ośrodka Kultury Adamowi Myrcie do czasu powołania instytucji zarządzającej.

Na posiedzeniu w dniu 9 maja przyjęła n/w  wnioski:
• Po ponownym rozpatrzeniu i  przeanalizowaniu planu finansowego Miejsko -  Gminnego 

Ośrodka Kultury w Izbicy Kujawskiej na rok 2011 komisja utrzymuje wniosek z komisji, 
która odbyła się 30 marca 2011 roku i ponownie zwraca się o zwiększenie dotacji na rok 
2011 dla Miejsko - Gminnego Ośrodka Kultury w Izbicy Kujawskiej w kwocie 30 tyś zł dla 
prawidłowego funkcjonowania zakładu.

• O zainteresowanie się adaptacją strychu w Gimnazjum w Izbicy Kujawskiej.
• W  związku  z  tym,  że  pole  namiotowe  Pana  Adamczewskiego  nie  spełnia  wymogów 

ustawowych  komisja  wnioskuje  o  zorganizowanie  innego  wypoczynku  dla  dzieci 
korzystając ze wszystkich możliwych środków przeznaczonych na ten cel.

Na posiedzeniu w dniu 17 maja przyjęła wniosek:
• O dofinansowanie pokrycia dachowego w Zespole Szkół w Błennie.
Na posiedzeniu w dniu 13 czerwca przyjęła wniosek:
• O  zainteresowanie  się  amfiteatrem  w  Wierzbinku,  zapoznanie  się  z  projektem  oraz 

uzyskanie  informacji,  z  jakich  środków zostało to  pobudowane  celem realizacji  takiego 
projektu przyszłościowo w naszej gminie.

Na posiedzeniu w dniu 4 listopada przyjęła n/w wnioski:
• O zwiększenie dotacji dla Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury w Izbicy Kujawskiej w 

kwocie 4 tyś zł.
• Po  rozpatrzeniu  prośby  Pani  Dyrektor  Zespołu  Szkół  w  Błennie  komisja  wnioskuje  o 

wykonanie  ekspertyzy  budowlanej  dotyczącej  zakresu  wykonania  niezbędnych  robót 
remontowo – budowlanych przed przeznaczeniem środków.

• Wniosek o zabezpieczenie w budżecie na 2012 rok środków na remont w wysokości 53 tyś 



zł zgodnie z zestawieniem przychodów i wydatków przedłożonych przez Dyrektora Miejsko 
– Gminnego Ośrodka Kultury w Izbicy Kujawskiej.

• Wniosek o zabezpieczenie w budżecie na 2012 rok środków na letni wypoczynek dla dzieci 
w formie biwaków wraz z zakupem niezbędnego sprzętu do organizacji.

• Wniosek  o  zabezpieczenie  w  budżecie  na  2012  rok  środków  na  adaptację  strychu  w 
Gimnazjum w Izbicy Kujawskiej.

Na posiedzeniu w dniu 14 listopada przyjęła n/w wnioski:
• Pilne skontrolowanie dachu wiosną  przez fachowca na Ośrodku Zdrowia i  jeżeli  zajdzie 

potrzeba położenie nowej papy lub posmarowanie dachu smołą.
• W  związku  z  montowaniem  windy  w  Ośrodku  Zdrowia  należy  przerobić  otwory  

tj. drzwi i okna.
• Konieczność wymiany grzejników, gdyż te są już wiekowe a piec nie daje rady ogrzać takiej 

ilości  wody.  Zmiana  grzejników  spowoduje  oszczędność  w  opale  i  nie  będzie  trzeba 
wymieniać ani przerabiać pieca.

• Zwrócenie się z prośbą do Zarządu Dróg Wojewódzkich o założenie rurociągu w rowie oraz 
zadekowanie przy drodze wojewódzkiej z Izbicy Kujawskiej do Augustynowa (w kierunku 
Włocławka) ze względu na to, że rów jest bardzo niebezpieczny, ruch na drodze jest coraz 
większy a drogą uczęszczają dzieci do szkoły.

Na posiedzeniu w dniu 14 grudnia przyjęła n/w wnioski:
• Zwiększenie dotacji na Klub Sportowy ze 108 tyś zł do 150 tyś zł.
• Zwiększenie  dotacji  dla  MGOK o  kwotę  6  tyś  zł  z  przeznaczeniem na  wynagrodzenie 

dyrektora.
• Opracowanie  dokumentacji  na  drogi  Augustynowo-  Izbica  Kujawska  oraz  Zdrojówka  – 

Izbica Kujawska.
• Budowę oczyszczalni ścieków.
• Przywrócenie biwaków dla dzieci, zabezpieczenie pieniędzy na ten cel w kwocie około 35 

tyś zł oraz zakup sprzętu - 3 namioty.
• Pozyskanie niewykorzystywanych wynajętych pomieszczeń  przez TP na rzecz Miejsko – 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej.
• Utwardzenie drogi na ulicy Spokojnej  w celu wyeliminowania dostawania się  piasku do 

studzienek kanalizacji deszczowej.
• Ponowne  przeanalizowanie  wniosku  z  dnia  14  listopada  2011  roku  w sprawie  remontu 

dachu na SPZOZ.
• Natychmiastowe  powołanie  Instytucji  Zarządzającej  Parkiem  Kulturowym  w 

Wietrzychowicach.
• Wymianę  luksferów w Szkole Podstawowej Nr 1 na klatkach schodowych, ponieważ  są 

popękane, między spoinami leci woda i jest zagrożenie bezpieczeństwa dzieci.
• Zlecenie przeglądu dachu i ewentualne usunięcie przecieków na Szkole Podstawowej Nr 1.
• Zatrudnienie logopedy w Szkole Podstawowej Nr 1.
• Wykonanie generalnego remontu kuchni w Szkole Podstawowej Nr 1.
• Ocieplenie ściany zachodniej w Filii Szkoły Podstawowej w Szczkowie Zespołu Szkół w 

Błennej.

Z  odpowiedziami  udzielonymi  na  powyższe  wnioski  członkowie  komisji  byli  zapoznawani  na 
następnych posiedzeniach.
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